
Verslag betreffende ontwikkeling Hasselterdijk 51B 
 
Feedback buurtbewoners; 
 
Hasselterdijk 48;  
Bewoners zijn vanaf het begin (2019) op de hoogte van de plannen. Via de app in december 2019 
ontving ik de felicitaties met de toen verwachte goedkeuring van de gemeente voor rood voor rood. 
Begin mei van dit jaar nog uitgebreid gesproken over de voortgang van het project de bewoners zijn 
positief over de plannen. 
 
Hasselterdijk 49;  
Reeds vanaf het begin op de hoogte, regelmatig contact en zijn positief. Op 3 februari jl op een 
verjaardag er nog uitgebreid over gehad. 
 
Hasselterdijk 50A;  
Zijn ook sinds begin van de plannen op de hoogte, laatste ontwikkelingen zijn in mei dit jaar nog 
besproken. Geen bezwaar. 
 
Hasselterdijk 51;  
Deze bewoners zijn sinds 2020 aan de Hasselterdijk komen wonen, regelmatig en goed contact zijn 
gelijk op de hoogte gebracht en hebben inzage plannen bekeken, en zijn zeer positief ontvangen. 
 
Hasselterdijk 52;  
Bewoners zijn van af het eerste begin op de hoogte. Regelmatig verstrekken we informatie 
betreffende de ontwikkeling. Zij uitten hun zorg van meer buren “drukte” ten aanzien van hun 
veehouderij.  We hebben ze regelmatig bijgepraat en op 3 september 2020 zijn ze op onze 
uitnodiging in gegaan. Ontwikkeling van 2 extra woningen riep veel weerstand op. 
We hebben aangegeven daar zeker rekening mee te willen houden. 
Medio 2022 werd duidelijk dat er slechts één woning ontwikkeld zou worden, dit direct kenbaar 
gemaakt, en nogmaals uitgenodigd voor een gesprek. Via app hierop een reactie gekregen op (30 juni 
2022) niet in te willen gaan op onze uitnodiging, maar misschien wel op een later tijdstip. 
 
Hasselterdijk 53;  
Vanaf het begin mee genomen in de plannen (zijn er onderdeel van) 
 
Hasselterdijk 54;  
Niet bestaand adres. 
 
Hasselterdijk 55;  
Nieuwe bewoners sinds begin 2022 ook sindsdien op de hoogte en meermaals contact/visite 
geweest. Plannen positief ontvangen. April laatste ontwikkelingen tijdens een kort bezoek 
besproken. 
 
Hasselterdijk 56;  
Bewoners sinds begin van de plannen op de hoogte, regelmatig contact zijn zeer positief. 
 
 
 


